

仁濟醫院林李婉冰幼稚園/幼兒中心

學校主要代辦項目

1. 夏季校服：\$432、冬季校服：\$777
2. 書包：\$ 90、鞋袋：\$28；
3. 午睡用品費用\$430；
4. N 班全年課本費用\$320.8；
5. K 班全年課本費用\$663.3。

註: 以上為 2020/21 學年之價格，只供參考。選購教育用品或服務純屬自願，家長可按個別 需要選購。

Yan Chai Hospital Nina Lam Kindergarten / Child Care Centre

Major Paid Items

1. Summer uniform: \$432 , Winter uniform: \$777
2. School bag: \$ 90 , Shoe bag: \$28
3. Bedding items \$430
4. N Class Textbooks / Exercise books \$320.8
5. K Class Textbooks / Exercise books \$663.3

Remarks: The above information is for the 2020/21 school year and is for reference only. Acquisition of any school items or services is entirely voluntary and parents can select individual items or services required according to their own needs.

仁濟醫院林李婉冰幼稚園/幼兒中心

學校主要代辦項目

1. 夏季校服：\$430、冬季校服：\$660
2. 書包：\$ 85.5、鞋袋：\$26；
6. 午睡用品費用\$408；
7. N 班全年課本費用\$560；
8. K 班全年課本費用\$1400。

註: 以上為 2019/20 學年之價格，只供參考。選購教育用品或服務純屬自願，家長可按個別 需要選購。

Yan Chai Hospital Nina Lam Kindergarten / Child Care Centre

Major Paid Items

6. Summer uniform: \$430 , Winter uniform: \$660
7. School bag: \$ 85.5 , Shoe bag: \$26
8. Bedding items \$408
9. N Class Textbooks / Exercise books \$560
10. K Class Textbooks / Exercise books \$1400

Remarks: The above information is for the 2019/20 school year and is for reference only. Acquisition of any school items or services is entirely voluntary and parents can select individual items or services required according to their own needs.